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ROMÂNIA 

JUDEȚUL  IAȘI 

MUNICIPIUL  PAȘCANI 

CONSILIUL  LOCAL 

 

P R O C E S       V E R B A L 

Încheiat, astăzi 19 ianuarie 2024, în şedinţa  extraordinară  

a Consiliului  Local  al Municipiului Paşcani 

 

 Ora  10:02 

Consiliul Local a fost convocat în ședință extraordinară la data 19 ianuarie 2024, ora 10:00, 

prin Dispoziția Primarului nr. 54/15.01.2024. Consilierii au fost anunțați telefonic și convocați prin 

poștă electronică. 

Ședința extraordinară începe la ora 10:02, aceasta se desfășoară în sala de ședințe a 

Municipiului Pașcani și online prin intermediul aplicației TEAMS.  

Sedința extraordinară din 19 ianuarie 2024 este înregistrată audio - video. 

  Doamna Irina Jitaru, Secretar General al Municipiului, deschide lucrările ședinței 

extraordinare din 19 ianuarie 2024, constatând că este legal constituită, din 19 consilieri în funcție, 

fiind prezenți 18.  

  Participă on-line la ședință, prin intermediul aplicației electronice TEAMS, următorii consilieri 

locali:  doamna Constantinescu Petronica,  domnul Grigoriu Mihai-Gabriel, doamna Spridon Mihaela-

Iulia. 

Doamna Nedelcu Gabriela, consilier local, lipsește de la ședința extraordinară a Consiliului 

Local. 

Participă la ședința ordinară a Consiliului Local al Municipiului Pașcani: Printilie Marius 

Nicolae – Primarul Municipiului Pașcani, Cristian Rățoi – Viceprimarul Municipiului Pașcani, Irina 

Jitaru – Secretar general al Municipiului, funcționari publici din cadrul Primăriei Municipiului Pașcani, 

presa locală. 

 Ședința extraordinară convocată din data de 19.01.2024 se desfășoară în sala de ședințe a 

Primăriei Pașcani. 

  Domnul Olariu Costel-Sorin, consilier local, precizează că nu înțelege imperativitatea 

convocării acestei ședințe și îi cere domnului Pintilie Marius-Nicolae, Primar al Municipiului Pașcani, 

lămuriri în acest sens, deoarece acesta are calitatea de inițiator al Proiectului de Hotărâre.  

  Domnul Pintilie Marius-Nicolae, Primar al Municipiului Pașcani, afirmă faptul că fără glumele 

domnului Olariu Costel-Sorin, consilier local,  ar fi dificilă desfășurarea vieții în cadrul Conisliului Local 

și își exprimă mulțumirea pentru existența dumnealui în acest consiliu. 

           Domnul Olariu Costel-Sorin, consilier local, menționează faptul că va face parte din Consiliul 

Local pentru mult timp. 

  Domnul Pintilie Marius-Nicolae, Primar al Municipiului Pașcani, îi precizează domnului 

consilier local  că există o diferență din punct de vedere al calității glumelor și în cadrul Consiliului 

Local. Totodată, Primarul Municipiului Pașcani le mulțumește tuturor pentru prezența în cadrul 

ședinței extraordinare și specifică faptul că este necesar să se pună, cât mai repede, în aplicare 

prevederile unei legi, aspect care stă la baza caracterului urgent al prezentei ședințe. Primarul 

Municipiului Pașcani menționează că  personalul medical preșcolar trebuie să ajungă în subordinea 

Consiliului Local, fapt care conduce la imperativitatea creării acestor posturi. 
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Doamna Irina Jitaru, Secretar General al Municipiului Pașcani, dă cuvântul președintelui de 

ședință, domnul Pintilie Ciprian. 

 Domnul Pintilie Ciprian, președinte de ședință, dă citire Dispoziției Primarului nr. 

54/15.01.2024 cu proiectul ordinii de zi. Menționează că aceasta a fost comunicată către toți 

consilierii locali. Precizează că va supune la vot ordinea de zi. Cine este pentru? Împotrivă? Abțineri? 

Pentru: 18 

Împotrivă: 0 

Abțineri: 0   

 

Nr. 

Crt. 

Nume si prenume Vot 

Pentru/ Împotrivă/ Abținere 

1. AGAFIȚEI BOGDAN-GABRIEL  X   

2. CONACHE EDUARD-CĂTĂLIN X   

3. CONSTANTINESCU PETRONICA X   

4. DEDIU MIHAI  X   

5. GRIGORIU MIHAI-GABRIEL X   

6. MACOVEI VLAD - ANDREI X   

7. NEMȚANU ALEXANDRU X   

8. OLARIU COSTEL-SORIN  X   

9. PANTAZI DUMITRU X   

10. PERȚU LILIANA  X   

11. PINTILIE CIPRIAN X   

12. PLEȘCAN MONICA-VASILICA  X   

13. PRODAN IONUȚ-MIHAI X   

14. RĂȚOI CRISTIAN X   

15. SPIRIDON MIHAELA-IULIA  X   

16. STAMATIN COSTEL X   

17. URSU DUMITRU - LEONARD X   

18. VÎRLAN MIHAI X   

 

Ordinea de zi a fost aprobată. 

Se trece la punctul nr. 1 de pe ordinea de zi: 

 

1. PROIECT DE HOTĂRÂRE privind modificarea și completarea Hotărârii Consiliului 

Local al Municipiului Pașcani nr. 52/30.03.2023, cu modificările și completările ulterioare, prin 

suplimentarea cu un post contractual de execuție de Asistent medical în cadrul 

Compartimentului Medicină școlară și mediatori sanitari 

      

Inițiatorul proiectului de hotărâre - Primarul Municipiului Pașcani 

 

 Avizele comisiilor: 

 Comisia economică – aviz favorabil 

 Comisia juridică – aviz favorabil 

  

           Domnul Pintilie Ciprian, președinte de ședință, dă cuvântul domnului Dediu Mihai, consilier 

loca. Acesta întreabă unde va fi postul în care își va desfășura activitatea profesională asistentul 
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medical  menționat și precizează că ar fi necesară luarea  inițiativei pentru a creea un post de asistent 

medical în fiecare unitate de învățământ. 

       Doamna Pleșcan Monica-Vasilica, consilier local, menționează că există câte un asistent 

medical în fiecare unitate de învătământ. 

        Doamna Perțu Liliana, consilier local, precizează că aceștia nu își desfășoară activitatea zilnic 

în instituțiile de învățământ. 

        Domnul Dediu Mihai, consilier local, precizează că dumnealui s-a referit la înființarea unor 

posturi de asistenți medicali a căror activitate să fie desfășurată permanent în instituțiile de 

învățământ, nu să se deplaseze de la unitățile medicale, o dată  pe săptămână, către unitatea școlară. 

Imerativitate dată și de epidemiile, virozele care își fac simțită prezența în unitățile de învătământ.  

        Se vorbește concomitent. 

            Doamna Jitaru Irina, Secretar General al Municipiului Pașcani, precizează că unitatea 

administrativ-teritorială este obligată să preia postul de la Creșă prin act normativ, începând cu data de 1 

ianuarie 2024.   

            Domnul Pintilie Marius-Nicoale, Primar al Municipiului Pașcani, specifică faptul că unitatea 

preșcoală se află în prezent tot în subordinea unității administrativ-teritoriale, fapt realizat de anul trecut. 

Totodată, precizează că acest salariat trebuie să facă parte tot din organigrama primăriei, realizându-se 

astfel o completare. 

          Doamna Jitaru Irina, Secretar General al Municipiului Pașcani, precizează că scrie în raportul 

de specialitate  faptul că se modifică doar finanțarea.  

            Domnul Pintilie Ciprian, președinte de ședință, specifică faptul că acest asistent medical își va 

desfășura activitatea în același loc.  

            Domnul Rățoi Cristian, Viceprimarul Municipiului Pașcani, precizează că dumnealui a înțeles, 

din afirmațile domnului Dediu Mihai, consilier local, că ar fi bine să existe la nivelul Municipiului Pașcani, 

în fiecare unitate de învățământ, câte un asistent medical. 

            Domnul Pintilie Marius-Nicolae, Primarul Municipiului Pașcani, menționează că există câte un 

asistent medical în fiecare unitate de învățământ din Municipiul Pașcani.  

              Doamna Perțu Liliana, consilier local, precizează că, în prezent, nu există câte un asistent 

medical pentru fiecare instituție de învățământ, ci doar un asistent medical care activează în  trei școli. 

Acesta fiind prezent două zile în Școala Gimnazială „Iorache Cantacuzino”, două zile la liceul din vale, o 

zi la Școala din Sodomeni.  

Domnul Pintilie Marius-Nicolae, Primarul Municipiului Pașcani, întreabă câți salariați sunt. 

Doamna Bunduc Mihaela, consilier Compartiment Resurse-Umane, răspunde că sunt 8 

salariați care își desfășoară activitatea prin rotație la diverse școli. 

 Se vorbește concomitent. 

             Doamna Jitaru Irina, Secretar General al Municipiului Pașcani, precizează că până la sfârșitul   

lunii iunie nu se poate înființa un post. 

Se vorbește concomitent. 

Domnul Dediu Mihai, consilier local, întreabă dacă fiecare asistent medical ar trebui să aibă un 

cabinet în fiecare școală. 

 Doamna Pleșcan Monica-Vasilica, consilier local, precizează că există o monitorizare 

medicală, se realizează un triaj epidemiologic, iar ori de câte ori există o situație care necesită 

consultație medicală, fie se contactează medicul de familie din comuna Gâștești, fie la doama Panaite, 

situația fiind similară în comuna Sodomeni, unde se poate apela fie la medicul de familie, fie la doamna 

Vornicu, doar că asistentul medical  nu este prezent zilnic în școală. 
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      Domnul Rățoi Cristian, Viceprimarul Municipiului Pașcani, precizează că problema este 

generată tocmai de faptul că asistentul medical nu este prezent zilnic în unitatea de învățământ.   

         Domnul Dediu Mihai, consilier local, reliefează că în situația în care un elev a căzut și este 

supus riscului de a-și fi luxat mâna, până ajunge asistentul medical să ofere consultații, mai bine se 

cheamă ajutor prin intermediul Serviciului de Ambulanță.  

          Doamna Pleșcan Monica-Vasilica, consilier local, precizează că apelul către Serviciul de 

Ambulanță, în astfel de situații, este obligatoriu, chiar dacă asistentul medical este prezent sau nu în 

unitatea de învățământ.  

          Domnul Pintilie Ciprian, președinte de ședință, întreabă dacă sunt discuții la acest proiect. 

Nefiind discuții, supune proiectul de hotărâre la vot. Cine este pentru? Împotrivă? Abțineri? 

Pentru: 18 

Împotrivă: 0 

             Abțineri: 0   

Nr. 

Crt. 

Nume si prenume Vot 

Pentru/ Împotrivă/ Abținere 

1. AGAFIȚEI BOGDAN-GABRIEL  X   

2. CONACHE EDUARD-CĂTĂLIN X   

3. CONSTANTINESCU PETRONICA X   

4. DEDIU MIHAI  X   

5. GRIGORIU MIHAI-GABRIEL X   

6. MACOVEI VLAD - ANDREI X   

7. NEMȚANU ALEXANDRU X   

8. OLARIU COSTEL-SORIN  X   

9. PANTAZI DUMITRU X   

10. PERȚU LILIANA  X   

11. PINTILIE CIPRIAN X   

12. PLEȘCAN MONICA-VASILICA  X   

13. PRODAN IONUȚ-MIHAI X   

14. RĂȚOI CRISTIAN X   

15. SPIRIDON MIHAELA-IULIA  X   

16. STAMATIN COSTEL X   

17. URSU DUMITRU - LEONARD X   

18. VÎRLAN MIHAI X   

 

Proiectul a fost aprobat. Se trece la punctul nr. 2 de pe ordinea de zi. 

 

2. PROIECT DE HOTĂRÂRE privind însușirea în proprietatea publică a Municipiului 

Pașcani a terenurilor având categoria de folosință de drumuri, situate în extravilanul 

Municipiului Pașcani, județul Iași, identificate prin numerele cadastrale 67866, 67860, 

67861, 67854, 67853, 68535, 68538, 67844, 67936 și 67846 

Inițiatorul proiectului de hotărâre - Primarul Municipiului Pașcani 

 

 Avizele comisiilor: 

 Comisia economică – aviz favorabil 

Comisia juridic – aviz favorabil 

Comisia urbanism– aviz favorabil 
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Domnul Pintilie Ciprian, președinte de ședință, îi dă cuvântul domnului Pantazi Dumitru, 

consilier local. Acesta precizează că acest proiect a mai fost discutat în cadrul unei ședințe, dar nu a 

fost votat, deoarece existau aspecte neclare. Totodată, dumnealui menționează că a verificat și a 

obervat că, în mod practic, sunt câteva segmente de drum, nu un drum continuu, ori a cărui 

continuitate să reiasă în mod clar, segmente asupra cărora nu se pot face investiții. Dumealui 

întreabă de ce nu este prins și segmentul de drum de la Avram Iancu, Intersecție, până la viaductul 

cu pasarela. În același context, domnul consilier local menționează că mai există un tronson care 

începe din capătul solariilor, până la  calea ferată  fără să aibă marcată o ieșire. 

Domnul Pintilie Marius-Nicolae, Primar al Municipiului Pașcani, precizează faptul că 

tronsonul indicat anterior de către domnul consilier local are marcată continuarea sa după calea 

ferată. 

Domnul Pantazi Dumitru, consilier local, complează mețiunea dumnealui prin precizarea că 

mai există un tronson de la balastieră, în sens invers, până la capătul lizierei care îi trezește 

nelămuriri și întreabă dacă acesta nu aparține unității admnistrativ – teritoriale, respectiv dacă toate 

aceste segmnente nu sunt prinse în cadastrul general. 

Doamna Asofiei Mariana, consilier Compartiment Patrimoniu și contracte, precizează că este 

posibil ca o parte din segmentele de drum menționate de domnul consilier local, Pantazi Dumitru, să 

nu fie ale unității administrativ-teritoriale.  

Domnul Pintilie Marius-Nicolae, Primar al Municipiului Pașcani, intervine și precizează că a 

fost pe teren și poate afirma că există o continuitate a drumului de la Avram Iancu. 

Domnul Pantazi Dumitru, consilier local, îi indică pe harta fizică domnului Primar al 

Municipiului Pașcani că nu există continuitate de la segmetul menționat de dumnealui.  

Domnul Pintilie Marius-Nicolae, Primar al Municipiului Pașcani, precizează că există 

aceeași carte funciară pentru acest segment de drum și este intabulat până în drumul la pasarelă. 

Acesta specifică faptul că Strada Avram Iancu a fost intabuată în anul 2022, intabularea realizându-

se până la pasarelă, de aici având continuitate până jos la lizieră, urmând cursul malului Siretului. 

Domnul Primar al Municipiului Pașcani îi indică domnului Pantazi Dumitru, consilier local, pe harta 

fizică segmentele de drum discutate. Totodată, dumnealui solicită acces la eTerra pentru a putea 

arăta segmentele de drum menționate.  

   Domnul Pintilie Ciprian, președinte de ședință, solicită o pauză de 10 minute, după care se 

vor relua lucrările ședinței ordinare. A fost supusă la vot propunerea de a se lua pauză, care a fost 

aprobată de către consilierii locali. 

 Pauza ședinței a fost între 10 :18 – 10:25 

 Se reia ședința la ora 10 :25. 

Domnul Pintilie Marius-Nicolae, Primar al Municipiului Pașcani, precizează că segmentul de 

drum despre care s-a discutat anterior este intabulat, dar nu a fost trecut în Proiectul de Hotărâre.  

   Domnul Pintilie Ciprian, președinte de ședință, întreabă dacă sunt alte discuții la acest 

proiect. Nefiind  discuții, supune proiectul de hotărâre la vot. Cine este pentru? Împotrivă? Abțineri? 

Pentru: 18 

Împotrivă: 0 

  Abțineri: 0   

Nr. 

Crt. 

Nume si prenume Vot 

Pentru/ Împotrivă/ Abținere 

1. AGAFIȚEI BOGDAN-GABRIEL  X   

2. CONACHE EDUARD-CĂTĂLIN X   

3. CONSTANTINESCU PETRONICA X   
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4. DEDIU MIHAI  X   

5. GRIGORIU MIHAI-GABRIEL X   

6. MACOVEI VLAD - ANDREI X   

7. NEMȚANU ALEXANDRU X   

8. OLARIU COSTEL-SORIN  X   

9. PANTAZI DUMITRU X   

10. PERȚU LILIANA  X   

11. PINTILIE CIPRIAN X   

12. PLEȘCAN MONICA-VASILICA  X   

13. PRODAN IONUȚ-MIHAI X   

14. RĂȚOI CRISTIAN X   

15. SPIRIDON MIHAELA-IULIA  X   

16. STAMATIN COSTEL X   

17. URSU DUMITRU - LEONARD X   

18. VÎRLAN MIHAI X   

          Proiectul a fost aprobat. 

 

 

 

Domnul Pintilie Ciprian, președinte de ședință, mulțumește tuturor pentru participare și 

declară închise lucrările ședinței. 

 

 

  

 

Ședința se încheie la 10:27 

 

 

 

 

  

          PREȘEDINTE DE ȘEDINȚĂ,                      SECRETARUL GENERAL AL MUNICIPIULUI PAȘCANI, 

              Consilier local,  

      Pintilie Ciprian                                                        Irina Jitaru 


